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CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD -
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 28 DE NOVEMBRE DE 2024 / CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA
SESIÓN ORDINARIA DEL DIA 28 DE NOVIEMBRE DE 2024

En l´Alcaldía de Carpesa Plaça del Poble nº 4, a les 19:00 hores del día 28 de novembre
davall la Presidència de Maria Jose Ferrer San Segundo i amb la presencia del Vicepresidente
Carlos Mundina  es va reunir en sessió ordinaria, el Consell de Districte dels Pobles del Nord,
amb l´assistencia dels components del mateix; pel Grup municipal Partirt Popular Pablo Tomás
Abad Díaz, Jose Javier Lluesma Palanca i Eduardo Vicent Martín, pel Grup municipal
Compromis els vocals Blanca Melía Lapresta   i Joan Estelles Andres   pel Grup municipal
Socialista el vocal Pedro Hoyos Rodriguez, pel Grup municipal VOX, la vocal Anunciación Pons
Collado, actuan com a Secretari Francisco Martín

Assisteix  a la sessió  la regidora María Perez del Grup Municipal Socialista
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior
Lectura y aprobación del acta de la sesión anterior

La Presidencia pregunta si hay alguna intervención sobre el acta de la sesión anterior, y al
no haber ninguna, se aprueba el acta por unanimidad de los presentes.

2 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 29
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromis sobre atenció mèdica en Carpesa
Moción presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre atención médica en Carpesa

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

ASSUMPTE: Atenció mèdica a Carpesa

Com és ben sabut, actualment  Carpesa no disposa d’assistència mèdica diària, tenint accés
al servei mèdic només dilluns, dimecres i divendres.

Segons l’oficina d’estadística de l’Ajuntament de València, la població major de 60 anys
supera amb escreix el 20% de la població i, en el cas de Carpesa, encara que les dades no estan
desagregades per pobles, tenim constància de que està al voltant d’un 40% de la població.

 Amb una població majoritàriament envellida i amb una projecció d’augment significatiu
en aquest tram d’edat en els propers 10 anys,  la necessitat d’assistència mèdica diària, de qualitat
i de proximitat és evident.

Aquesta necessitat és tan evident que, en moltes ocasions, ha sorgit aquest tema en el
Consell i tots els grup hem estat d’acord.

Per tot açò des del grup municipal Compromís presentem les següents propostes d’acord:

1. Que l’Ajuntament de València coordine les gestions necessàries per fer arribar a la
Conselleria de Sanitat la demanda del poble de Carpesa de la necessitat d’augment de
l’assistència mèdica, ampliant la cobertura a assistència diària.

2. Que l’Ajuntament de València duga a terme el seguiment d’aquesta petició per assegurar
que la Conselleria de Sanitat la pose en marxa el més aviat possible.
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DEBAT

Intervé la vocal del Grup Municipal Compromis Blanca Meliá per a sol·licitar es guarde un
minut de silenci pels afectats per la DANA, la qual cosa és secundat per la Presidència com a
exemple de germanor amb els veïns de les Pedanies del Sud, i amb la resta d'afectats.

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Joan Estelles que procedix a defendre la
moció presentada. És una reclamació dels veïns de Carpesa i Poble Nou disposar d'un servici
diari d'assistència medica, no sols per la població afectada sinó també tenint en compte la bossa
de veïns de major edat existent i i la necessitat d'un servici pròxim i de qualitat.  La suma de
veïns de Carpesa i Poble Nou ascendix a 2.000 persones, la qual cosa és una població prou
important per a prestar un servici diari. Ja sap que és competència de la Conselleria de Sanitat ,
però sol·licita que l'Ajuntament de València, exercisca d'advocat defensor dels veïns i lidere esta
petició

Intervé el vocal del Grup Municipal Popular José Javier Lluesma que recorda que a
conseqüència d'una pregunta veïnal realitzada en la sessió del Consell de setembre i de moltes
peticions realitzades pels alcaldes pedanis ja s'ha traslladat a la Conselleria de Sanitat la citada
demanda, però ara a causa de la catàstrofe de la DANA i sent el Departament de Salut de la Fe,
un dels mes afectats, la situació és mes complicada en requerir mes recursos humans. En tot cas
expressa el seu suport a la petició, però cal ser rigorosos, i defendre-la amb criteris tècnics i de
població, que són els que tenen en compte en la Conselleria.

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Joan Estelles, per a expressar que no ha
pogut aconseguir les dades estadístiques desglossades de població dels dos pobles. Que entén la
situació generada per la DANA, però que esta és una petició anterior i no pot quedar en suspens
indefinidament.

Intervé el vocal del Grup Municipal Popular Jose Javier Lluesma per a dir que si existixen
eixes dades per a l'any 2023 i que reflectixen que la població de les dos pedanies és relativament
jove, en el cas de Carpesa la població major de 65 anys suposa un 27´6% i en Poble Nou un
23,5% i procedix a llegir moció alternativa que es presenta:

"1.- Solicitar a la Conselleria de Sanidad que realice una evaluación de la situación de la
atención médica que se presta en la actualidad en el consultorio de Carpesa y valore la necesidad
de ampliar la cobertura a asistencia diaria, considerando factores como   el futuro crecimiento
poblacional, el aumento de la demanda asistencial o cambios en las necesidades de la población.

2.- Realizar el seguimiento de la solicitud."

 

Interviene la Presidencia, que   dá copia de los datos al vocal del Grupo Compromis, y
expresa que es una demanda que lleva muchos años solicitandose, y eso supone que es un
problema de dificil solución, que ella como Concejala de Pedanías, ha recibido muchas
peticiones en ese sentido de las distintas alcaldías, que ha hablado con los responsables de zona
de la Conselleria de Sanidad y que se compromete a   hacer de abogado defensor, pero que la
demanda  debe estar basada en criterios técnicos asumibles por la Conselleria.
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VOTACIO

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada que és aprovada per 4 vots a favor(
Grup Popular i VOX), tres en contra (Compromis i Grup Socialista), i 2 abstencions ( Presidència
i Vicepresidència), per la qual cosa decau la moció original presentada.

3 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 30
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromis sobre reforç del transport públic en les línies
de l'EMT dels Pobles del Nord per a millorar la mobilitat a la Ciutat a conseqüència de la
DANA.
Mocion presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre refuerzo del transporte público
en las líneas de la EMT dels Pobles del Nord para mejorar la mobilidad en la Ciudad como
consecuencia de la DANA.

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

ASSUMPTE: Reforç del transport públic de les línies l’EMT de Pobles del Nord per 
millorar la mobilitat en la ciutat arran les conseqüències de la DANA.

El dia 29 d’octubre va tindre lloc una de les majors catàstrofes de la nostra història.
Centenars de persones han perdut la vida a diferents pobles i ciutats de València a causa de la
crescuda del Barranc de Xiva i el riu Magre. 

Els danys materials per a milers de persones que habiten vora la rambla del Poio i del riu
Magre són incalculables. Vivendes i comerços destruïts, vehicles sinistrats, carreteres
impracticables, sistemes energètics caiguts, clavegueres bloquejades i cobertura mòbil
inhabilitada en molts punts són alguns exemples.

És un consens unànime que la resposta immediata a la emergència tampoc no s’ha adaptat
a les necessitats de les víctimes, supervivents afectats, voluntaris i voluntàries i serveis
d’emergència. 

Front els intents de determinats grupuscles interessats en fer de l’acció política un
problema, des de Compromís seguim reivindicant la bona política. Aquella propositiva, crítica,
autocrítica i que està en contacte permanent amb els problemes de la ciutadania per donar
resposta a les seues necessitats. Una política que actua sobre la immediatesa, però també amb
vista al mitjà i al llarg termini. 
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El poble salva al poble, sí, però no només. Les institucions responsables, ben
administrades, correctament coordinades i que compten amb els recursos necessaris també tenen
capacitat de salvar al poble, de protegir-lo i de de pal·liar les seues necessitats.

En este sentit, des de Compromís hem elaborat un paquet de mesures que van des de
l’acció de resposta immediata a les persones afectades per la DANA, a la resposta a mitjà i llarg
termini de les conseqüències que s’hi derivaran d’esta tragèdia de manera indirecta a tota la
ciutadania de la nostra ciutat.

  En concret, els valencians i valencianes estem patint un efecte negatiu directe en la
mobilitat urbana. No sols patim embussos diaris en les principals vies d’entrada a la ciutat de
València, sinó que la mobilitat interurbana, canalitzada principalment a través de la xarxa de
transport públic de l’EMT, està resultant greument afectada. La paralització provisional del
funcionament del metro i la falta de mesures extraordinàries de reforç en el cas dels autobusos
municipals està tenint una especial incidència en el pobles integrants de la Junta de districte de
Pobles del Nord, que són, a més a més, aquells que connecten la ciutat de València amb la gran
part de municipis de l’Horta Nord, afectada en la seua totalitat per les dificultats en la mobilitat
derivades de la catàstrofe de la DANA

El govern municipal té l’obligació de prendre totes les mesures necessàries per a
minimitzar les greus conseqüències negatives que la catàstrofe de la DANA està provocant en la
ciutat i per tal de garantir que els veïns i veïnes dels nostres pobles tinguen una alternativa de
mobilitat adequada i suficient en el seu dia a dia. No obstant això, els pobles del Nord estan
patint un funcionament del transport públic de l’EMT totalment saturat en molts moments del
dia, amb autobusos plens i complets, impedint a la ciutadania fer front a les seues necessitats
diàries a nivell laboral, econòmic i social.

Plantejat este context general, i en coherència amb allò ací expressat, des de Compromís
presentem la següent proposta d’acord en matèria de mobilitat, accessibilitat i transport:

Que el Govern Municipal duga a terme un pla extraordinari de reforç, amb contractació
extraordinàries de personal, de les línies de l’EMT que connecten els Pobles del Nord, com són
les línies 16 i 26.

 

DEBAT 

Intervé la vocal del Grup Municipal Compromis Blanca Meliá que procedix a defendre la
moció presentada de reforç del transport púbic de les línies de l'EMT, la catàstrofe de la DANA a
afectat de manera important al transport públic i això ha incidit en què s'haja produït un col·lapse
de la ciutat, per la situació del Metre, amb els autobusos de l'EMT plens en concret a primeres
hores del matí. Es reconeix l'esforç realitzat pels treballadors de l'EMT, però se sol·licita es
realitze un Pla extraordinari de reforç de l'EMT en la zona dels Pobles del Nord, amb una major
freqüència de pas i la connexió de les dos línies, 16 i 26, per a facilitar als ciutadans arribar als
seus llocs de treball.
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Interviene el voca del Grupo Municipal Socialista Pedro Hoyos que procede a defender
moción alternativa. Desde el Partido Socialista hemos presentado en numerosas ocasiones 
propuestas para mejorar la conexión del trasporte público dels Pobles del Nord. Los pueblos de
Valencia, del sur y del norte, no tienen una conectividad optima con la ciudad de Valencia en
transporte público. Los tiempos de trayecto para llegar al centro son elevados, tieenen numerosas
paradas y, hacen menos competitivo el transporte público frente al   vehículo privado. desde el
partido socialista entendemos que la movilidad en transporte pubico debe ser una prioridad  para
la ciudad y deben mejorarse las conexiones con los pueblos de la ciudad, permituendo a sus
vecinos poder desplazarse con facilidad.

No obstante, entendemos tambein que en este momento tan triste y extraordinario, los
recursos deben centrarse   en los principales pueblos afectados; La Torre, Forn d´Alcedo y
castellar. Son nuestros pueblos del sur los que estan pasando momentos dificiles, los que han
perdido en  muchos casos sus vehículos y donde creemos que este Ayuntamiento debe hacver un
esfuerzo   muy superior al que está haciendo para garantizar su movilidad.   Como partido ya
hemos trasladado que la EMT debería  aportar mayor esfuerzo y trabajar para conseguir ampliar
su oferta de transporte  nte el crecimiento de la demanda, y si con medios propios no es posible,
con recursos externos lo antes posible.  por eso nos gustaría que esta moción  no hablara solo dels
Pobles del Nord en estos momentos, y tambein nos gustaría que la mejora de la movilidad en els
Pobles  no fuer asolso una necesidad puntual  si no, estructural. Por eso se propone la siguiente
moción alternativa:

"1.- Que el gobierno municipal lleve a cabo un plan de refuerzo extraordinario de la EMT
ampliando las frecuencias y servicios en los pueblos mas afectados por la DANA y en el
conjunto de la red que se ha visto afectada por la falta de medios de transporte alternativos.

2.-Que de manera estructural, se pongan en servicio lineas expres que unan a cada uno de
los pueblos de Valencia con el centro, con una solo parada en el trayecto que les permita
conectarse con la red de Metrovalencia o el resto  de líneas de autobús.".

Intervé el vocal del Grup Municipal Popular Eduardo Vicent que explica que la situació de
la mobilitat a la ciutat de València està tensionada per la falta dels servicis de metro i Rodalia,
que afecta les poblacions pròximes a la ciutat i ha significat un increment de passatgers per a
l'EMT de difícil gestió pel volum diari de trajectes als quals ha de fer front. Les aglomeracions es
produïxen en les hores punta, superant els recursos de l'EMT . S'han ampliat les freqüències,
implantat autobusos de reforç, no sols per a la ciutat si no també per a poblacions pròximes.
Evidentment el major esforç es realitza en les pedanies del Sud que són les principals afectades
amb reforços d'empreses externes. Però recorda que s'ha mantingut el servici integre de l'EMT en
tota la ciutat, s'han contractat 50 conductors nous per a fer front a la situació reforçant en totes les
pedanies. Es proposa la següent moció alternativa:

"Agradecer el enorme esfuerzo realizado por la plantilla de la EMT Valencia por el
compromiso, solidaridad y profesionalidad demostradas para, en estas circunstancias tan
adversas, haberse constituido como la columna vertebral de la mivilidad   en la ciudad de
Valencia, sus pedanias y parte de su área  metropolitana, nimimizando las consecuencias que la
falta de otros operadores de transporte ha causado, así como instar a la EMT a seguir vigilantes
de la evolución de la movilidad para continuar adaptando y reforzando su servicio en función de
las circunstancias de cada momento."
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Intervé la vocal del Grup Municipal Compromis Blanca Meliá per a manifestar que el seu
grup assumix la moció alternativa presentada pel Grup Socialista, en substitució de la presentada
pel seu grup en considerar que el problema del transport publique als Pobles del Nord, no és
d'ara, ve des de lluny, només que en estos moments s'ha agreujat.

Interviene la Concejal María Pérez del Grupo Socialista, para aclarar algunas de las cosas
manifestadas por el vocal del Grupo Popular en concreto, que la contratación de 50 nuevos
conductores es para los servicios de la EMT en toda la ciudad, y en segundo lugar al refeerirse a
las empresas externas, estas solo han prestado servicio en el ambito del transporte metropolitano,
sustituyendo al METRO y Cercanias, pero no en las lineas de la EMT. Lo que se propone es que
existe mayor demanda de la habitual que tensiona las capacidades normales de la EMT, y no se
pueden incrementar conyunturalmente con medios propios, y es por eso  que  se solicita el Plan
extraordinario se base, si es necesario, en la contratación de empresas externas, pero es decisisión
de la EMT como afrontar el problema, pero se deben ampliar los servicios en el conjunto de la
red

Interviene la Presidencia para manifestar que el Consell de septiembre ya se propuso una
moción similar, antes de la DANA,  y que al final se aprovó una moción alternativa  presentada
por el Grupo Popular, en el cual se establecía que la EMT debe aprovar un Plan  Director de la
EMT,  sobre la movilidad en la Ciudad, que ha de estudiar muchos otros problemas existentes en
la Ciudad, y en concreto la situacion del transporte público de las Pedanías. Evidentemente el
Ayuntamiento está realizando un esfuerzo extraordinario a causa de la DANA,   como son la
contratación de 50 conductores, pero aunque grave, este es un problema provisonal, y espera que
pronto se vuelva  a una cierta normalidad con el Metro y Cercanias.

El secretario procede a leer las dos mociones alternativas presentadas, aclarando que   se
procede a votar la del Grupo Popular, al haberse asumido por Compromis, la presentada por el
Grupo Socialista.

VOTACIO

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pel Grup Popular que és aprovada per
quatre vots a favor ( Grup Popular i Vox), tres en contra ( Grup Socialista i Compromis) i dos
abstencions ( Presidencia i Vicepresidencia), per la qual cosa decau la moció del Grup Socialista
assumida per  Grup Compromis.

4 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 25
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Neteja del Barranc del Palmaret.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Limpieza del Barranco del
Palmaret.
DIRIGIDA A:
C2309-LIMPIEZA-RESIDUOS-CICLO INTEGRAL AGUA-CEMENTERIOS

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS
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PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

  Neteja del Barranc del PalmaretASSUMPTE: 

En la darrera sessió del Consell es presentà per part de Compromís una moció sobre la
necessitat de la neteja del Barranc del Palmaret i millora del drenatge de la sèquia de la Font.

A partir d’aquesta moció es va aprovar una alternativa presentada per l’equip de Govern
que, en el seu punt 3, detallava:

Instar la Confederació Hidrogràfica del Xúquer al fet que, sota la premissa de la
conservació del seu singular ecosistema, realitze el manteniment adequat i ecològic sobre el
Barranc del Palmaret, procedint a la retirada dels residus que impossibiliten el pas de l'aigua,
així com dels elements de protecció tant com per a les persones i usuaris de les vies.

Malgrat que l’Horta Nord no ha patit les terribles conseqüències de la DANA del passat 29
d’octubre, no hi ha cap dubte sobre la necessitat de tindre en les millors condicions tots els passos
d’aigua del terme municipal.

Per tot açò des del Grup Municipal Compromís formulem la següent pregunta:

Des del passat 19 de setembre, quina ha estat la cronologia de gestions amb la CHJ al
voltant de la neteja del Palmaret, al seu pas pel terme de Carpesa? En quins termes i quan es
duran a terme les tasques necessàries per assegurar el pas de l’aigua de manera segura?

 

 

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

CARLOS LUIS MUNDINA GOMEZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
CICLE INTEGRAL DE L'AIGUA

RESPOSTA: NETEJA DEL BARRANC DEL PALMERET
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S'ha oficiat a la CHJ per a la neteja del Palmaret en tractar-se d'un tram de llit en sòl no
urbà, sense haver-se rebut resposta ni terminis.

 

5 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 26
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre la Séquia de la Font
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre la Acequia de la Font
DIRIGIDA A:
C2309-LIMPIEZA-RESIDUOS-CICLO INTEGRAL AGUA-CEMENTERIOS

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

  Sèquia de la FontASSUMPTE: 

En la darrera sessió del Consell es presentà per part de Compromís una moció sobre la
necessitat de la neteja del Barranc del Palmaret i millora del drenatge de la sèquia de la Font.

Després de la incertesa inicial, una volta que l’equip de Govern va assegurar-se de que la
sèquia és de propietat municipal, se’ns va enviar una resposta sobre les tasques que es durien a
terme.

Així, per un costat, l’Ajuntament de València va netejar de residus la sèquia de la Font i
per l’altra es va donar trasllat a la sèquia de Tormos de la problemàtica respecte al drenatge dels
camps al voltant de la mateixa.

 

Per tot açò des del Grup Municipal Compromís formulem la següent pregunta:

L’Ajuntament ha rebut resposta de la sèquia de Tormos respecte dels treballs que haja dut
a terme?
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Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

CARLOS LUIS MUNDINA GOMEZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
CICLE INTEGRAL DE L'AIGUA

RESPOSTA: SÈQUIA DE LA FONT

Sí s'ha rebut resposta per part de la Comunitat de regants de la Séquia de Tormos, la qual
ens indica que:

 - Segons les seues ordenances, no es permeten els desaigües dels camps a les séquies i que
diversos camps de cultiu del marge dret del Camí de Carpesa a Montcada sí que compten amb 
aquests desaigües en bon estat, però amb un pas insuficient per a alleujar avingudes.

 - Altres camps, en canvi, no compten amb cap punt de drenatge perquè, en cas de pluges,
l'aigua fluïsca adequadament cap a les séquies i al Palmaret.

Es recorda que aquest Ajuntament no té competències sobre la Comunitat de regants de
Tormos i que són els propietaris dels camps de cultiu, com a confrontants, els qui han d'assumir
les obligacions recollides en les seues Ordenances quant al manteniment de les séquies per a
evitar que l'aigua circule sense impediment.
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6 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 27
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Pressupost Participatiu DECIDIM
VLC22-23 AMB CODI NÚM. 5509
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Presupuesto Participativo
DECIDIM VLC22-23 CÓDIGO NÚM. 5509
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

ASSUMPTE: Pressupost participatiu Decidim VLC 22-23 amb codi núm. 5509

En la sessió del Consell del mes de juny, es presentà, per part de Compromís, una moció
perquè la quantitat aprovada en els pressupostos participatius de 2022-2023 (64.857€) per a que
l’execució de les obres es duguera a terme.

La moció alternativa que va presentar l’equip de Govern va ser la següent: " Continuar la
tramitación para la redacción y ejecución del proyecto de la Avenida del Palmaret que
actualmente se está realizando en toda su extensión".

Donat que el cost total de l’actuació excedeix amb escreix el pressupost disponible,

Per tot açò des del Grup Municipal Compromís formulem la següent pregunta:

Està previst la incorporació del pressupost necessari per a dur a terme l’obra en tota la seua
extensió, tal i com es va acordar en la moció alternativa de l’equip de Govern? Ja tenim tot el
pressupost? En cas contrari, per què no s’executa la part aprovada en els pressupostos
participatius?

 

 

 

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
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informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
COMPROMÍS AL CONSEJO DISTRITO JUNTA MUNICIPAL POBLES DEL NORD DEL

DÍA 28 DE NOVIEMBRE

 

- Este proyecto está en estos momentos en el Servicio de Contratación.

- Este projecte està en estos moments en el Servici de Contractació.

7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 28
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre falta d'espai per a aparcar en
Carpesa.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre falta de espacio para aparcar
en Carpesa.
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

ASSUMPTE: Manca d’espais per aparcar en Carpesa

Carpesa pateix de manca d’espais per aparcar en el casc urbà. Actualment, per suplir eixa
mancança, molts veïns, quan a la nit venen de treballar, han d’aparcar a un solar, que és en part
propietat de l’Ajuntament de València, però que no està condicionat per  a tal menester, i, quan
n’hi ha pluges, es converteix en un fangar. 

Per tot açò des del Grup Municipal Compromís formulem la següent pregunta: 

Té previst l’Ajuntament de València, mentre no es reactive el PAI del qual forma part el
solar, condicionar, de manera temporal, el solar propietat de l’Ajuntament, per facilitar i millorar
el seu ús com aparcament?
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RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE MOVILIDAD

RESPUESTA
Los terrenos a los cuales se refiere figuran en SIGVAL como municipales.
Su clasificación urbanística según SIGVAL es de espacios libres (LO). Este uso es

incompatible con la construcción, sea o no provisional, de aparcamientos.

RESPOSTA
Els terrenys als quals es referix figuren en SIGVAL com municipals.
La seua classificació urbanística segons SIGVAL és d'espais lliures (EL). Este ús és

incompatible amb la construcció, siga o no provisional, d'aparcaments.
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8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 32
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre mesures del CECOPAL en Pobles
del Nord
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre medidas del CECOPAL en
Pobles del Nord
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

Mesures del CECOPAL en pobles del NordASSUMPTE: 

El passat dia 29 una DANA va assolar l’Horta Sud i els pobles del Sud de la ciutat de
València. Les previsions indicaven que aquesta DANA, durant el dia 30 i següents es traslladaria
cap al nord. Hi havia perill en pobles del Nord perquè les pluges s’anaven a concentrar cap al
nord de la ciutat de València.

 Per tot açò des del Grup Municipal Compromís formulem la següent pregunta:

Quines mesures es van prendre per part de l'Ajuntament de València a traves del
CECOPAL i quants efectius de policia s’havien traslladat a pobles del Nord, en quins pobles i en
quines franges horàries?

 Es reorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE POLICÍA LOCAL

RESPUESTA
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En respuesta a su pregunta, le comunicamos que la máxima pluviosidad observada y
medida durante esos dos días en la zona norte de Valencia fue, según AEMET, de 14,1 mm (que
es lo mismo que decir 14,1 litros por metro cuadrado) correspondiente a la franja horaria de las
12 de la mañana del 29/10/2024.

Tales datos NO JUSTIFICAN un despliegue de efectivos en las zonas Norte de nuestra
ciudad más allá de la vigilancia de los túneles sitos en la zona norte (ronda norte y salida a
Moncada), vigilancia que se llevó a cabo por r efectivos de la 5ª y 6ª Unidad de Distrito, los
cuales hubieran informado de cualquier otra circunstancia que hubiera determinado la necesidad
de aportar otras medidas necesarias en función de la evolución de la situación.

Y tal evolución determinó que el mayor despliegue de efectivos se diera, por motivos
obvios, en la zona sur de nuestra ciudad, para llevar a cabo funciones de vigilancia, ayuda y
colaboración en las zonas verdaderamente afectadas por la Dana.

RESPOSTA

En resposta a la seua pregunta, li comuniquem que la màxima pluviositat observada i
mesura durant eixos dos dies en la zona nord de València va ser, segons AEMET, de 14,1 mm
(que és el mateix que dir 14,1 litres per metre quadrat) corresponent a la franja horària de les 12
del matí del 29/10/2024.

Tals dades NO JUSTIFIQUEN un desplegament d'efectius en les zones Nord de la nostra
ciutat més enllà de la vigilància dels túnels situats en la zona nord (ronda nord i eixida a
Moncada), vigilància que es va dur a terme per efectius de la 5a i 6a Unitat de Districte, els quals
hagueren informat de qualsevol altra circumstància que haguera determinat la necessitat d'aportar
altres mesures necessàries en funció de l'evolució de la situació.

I tal evolució va determinar que el major desplegament d'efectius es donara, per motius
obvis, en la zona sud de la nostra ciutat, per a dur a terme funcions de vigilància, ajuda i
col·laboració en les zones verdaderament afectades per la Dana.

9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 31
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre sistema de clavegueram en Pobles
del Nord
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre sistema de alcantarillado en
Pobles del Nord
DIRIGIDA A:
C2309-LIMPIEZA-RESIDUOS-CICLO INTEGRAL AGUA-CEMENTERIOS

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS
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PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

A Sistema de clavegueram a pobles del NordSSUMPTE: 

Les conseqüències de la DANA que ha assolat l’Horta Sud i el pobles del Sud de València
han posat de relleu la importància de tenir un sistema de clavegueram en perfecte estat d’ús, que
permeta recollir i redistribuir la major quantitat possible d’aigua d’una manera competent i
segura per a la població.

Per tot açò des del Grup Municipal Compromís formulem la següent pregunta:

Quins i quants són els punts actuals dels sistema de clavegueram de tots els pobles del
Nord que continuen abocant a les sèquies? Hi ha previst un projecte d’actuació a aquest
respecte?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

CARLOS LUIS MUNDINA GOMEZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
CICLE INTEGRAL DE L'AIGUA

RESPOSTA: SISTEMA DE CLAVEGUERAM A POBLES DEL NORD

En estos moments, a les Pedanies del Nord, el sistema municipal de sanejament no aboca
aigües residuals a séquies.

10 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
PRECS I PREGUNTES
RUEGOS Y PREGUNTAS

Interviene el vocal del Grupo Municipal Socialista Pedro Hoyos que porcede a leer un
escrito en solidaridad con los afectados por la DANA:
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Apoyo y agradecimiento a personas voluntarias y personal pñublico que trabaja en la
recuperacion en las zonas afectadas por la DANA.

dada la situación actual sufrida por la DANA que ha afectado a la proivincia de valencia y
en especial a las pedanias del Ayuntamiento de Valencia de Horno alceda, Castellar-Oliveral y la
Torre, causando daños irreparables a las vecinas y vecinos, entendemos que en este momento el
Ayuntamiento está sufriendo una sobrecarga excepcional para atender los daños materiales y
personales de las familias que han perdido a sus seres queridos, sus hogares o sus negocios. Por
todo ello el Partido Socialista, no presenta mociones ni preguntas en este Consejo, dando
prioridad a la emergencia de solucionar los temas vitales de la ciudadanía, además, queremos
manifestar el agradecimiento a todo el personal que ha trabajado al servicio de las
Administraciones., un reconocimiento por la importante labor de asociaciones de vecinos, ONGs,
entidades y fallas que se han movilizado desde el principio, y como no, a todas las personas
voluntarias, que han acudido desde diferentes provincios y se han sumado de manera
desinteresada  las labores de ayuda. Su dedicación y entrega ahan sido esenciales para mitigar los
efectos de esta catastrofe y empezar el camino hacia la recuperación. Millares de personas,
muchas de ellas jóvenes de la mal llamda generación de cristal, cargadas con palas, escobas y
materiales de primera necesidad, recorrieron todos losm puentes, todavía de pié, para asistir a los
vecinos y vecinas, quenes no podían salir del fango. La DANA del 2024 ha puesto a prueba
nuestra capacidad de respuesta y nuestra solidaridad como comunidad. Como vocal PSPV en esta
Junta expreso nuestro profundo agradecimiento y reconocimiento a todas aquellas personas, que
han contribuido a enfrentar esta situación tan adversa, y a mitigar los efectos de esta catastrofe.

 

La Presidencia da las gracias y hace asumible por todos los presentes los agradecimientos
manifestados y la solidaridad con el dolor de los afectados.

11 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
INTERVENCIONS VEÏNALS
INTERVENCIONES VECINALES

1.- Carpesa Tria:

 

El camí de Carpesa a Bonrepòs, és una via molt estreta, de doble direcció i sense vorals, i
no hi ha cap senyal de velocitat pel al transit rodat.

Els cotxes passes a velocitat excessiva, posant en perill als que circulen amb bicicleta o
patinet.

Abans d´arribar a la redona de Bonrepòs, els senyals pintats al terrat de prioritat als
vianants per pas zebra, estan pràcticamente esborrats.
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Pregunta: Perqué no es limita la velocitat mitjançant els senyals adecuats i es repinta el terr
per a que el pas zebra siga segur pel vianants.

 

 

  I no havent mes assumptes a tratar s´alça la sessió sent les   vint hores,   extenent-se la
present Acta, que firma amb mi la Presidencia, de tot axió com a Secretari done fe.


